
Groningen, 30 november 2023
 

Betreft: Gladde steentjes in Vinkhuizen
Schriftelijke vragen art. 36 van RvO
 

Geacht college,

Al enkele jaren melden bewoners van de Zandsteenlaan, Vuursteenlaan en Arduinstraat uit de wijk 
Vinkhuizen problemen met gladde steentjes in deze buurten. Bewoners en hun kinderen komen 
hierdoor geregeld ten val. Ook thuiszorgwerkers en post- en pakketbezorgers geven aan hier mee te 
maken te hebben. Het leidt er in sommige gevallen toe dat inwoners bij regen of sneeuw hun deur 
niet meer uit durven. 

In mei 2022 organiseerden bewoners een petitie en overhandigden die aan het toenmalige college. 
Het college beloofde toen een einde aan de gladde steentjes, door de steentjes schoon te laten 
maken. Daarnaast wilde het college voor de lange termijn vervanging van de klinkers combineren met
groot onderhoud en met inwoners kijken naar mogelijkheden voor herinrichting, vergroening en 
vermindering van hittestress.

Nu er meer neerslag valt en het kouder wordt horen wij signalen uit deze straten dat de problemen 
met de gladde klinkers weer terug zijn. Er bereiken ons bovendien signalen van letsel als gevolg van 
vallen op de klinkers. Daarnaast melden bewoners dat de klinkers niet gestrooid worden bij vrieskou, 
hetgeen eerder wel was toegezegd door gemeente. 

Bewoners geven aan dat het schoonmaken van de klinkers onvoldoende resultaat heeft. Een 
alternatief op het schoonmaken van de klinkers is het opruwen. In andere gemeenten zoals Steenwijk
en Heerenveen heeft dat tot goede resultaten geleid1. 

Dit leidt bij de SP-fractie tot de volgende vragen:

1. Is het college met de SP van mening dat alle inwoners van Groningen in principe veilig en 
zonder uitglijden over straat moeten kunnen?

2. Waneer zijn de klinkers in deze buurten voor het laatst schoongemaakt en in welke 
frequentie gebeurt dit?

3. Is het college op de hoogte van de resultaten met het opruwen van klinkers in de gemeente 
Steenwijk?

4. Is het college bereid de mogelijkheden voor het opruwen van de klinkers te onderzoeken, als 
tijdelijke oplossing voor de gladheid? Zo nee, waarom niet?

5. Worden de klinkers bij vrieskou gestrooid? Zo nee, waarom niet? En is het college bereid dit 
komende winter wel te laten doen?

6. Welke stappen heeft het college ondernomen om met inwoners plannen te maken voor 
herinrichting en vergroening? Wanneer kunnen inwoners een duurzame oplossing 
verwachten? En zie het college mogelijkheden om eventuele investeringen in deze zaken naar
voren te halen in de planning om het probleem van de gladde klinkers sneller duurzaam op te
lossen?

Daan Brandenbarg
SP-fractie

1) https://www.destentor.nl/steenwijkerland/gladde-steentjes-in-steenwijk-   
opgeruwd~a49e0349/
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